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1. LF 

Prof. MUDr. Robert Jech, Ph.D. 
Matěj Višňa 
Kamila Otrubová 

 
  
 
 

2. LF 
Prof. MUDr. David Kachlík, Ph.D. 
Prof. MUDr. Richard Škába, CSc.  
MUDr. Anna Olšerová 
 
 

 

3. LF 
Prof. MUDr. Zuzana Moťovská, Ph.D. 
MUDr. Jan Gojda, Ph.D. 
Martina Horáková 
Veronika Viktoria Matraszek 
 

 

  
LF P 
MUDr. Karel Ježek, Ph.D. 
MUDr. Anna Malečková 
MUDr. Drahomír Kolenčík 
 

  
LF HK 
Prof. RNDr. Jan Krejsek, CSc. 
Doc. MUDr. Vladimír Koblížek, Ph.D. 
Kristián Lux 

 

  
FaF 
Doc. PharmDr. František Trejtnar, CSc. 
PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. 
Tomáš Jan 
Mgr. Eliška Voříšková 
 

  
FF 
Mgr. Jan Bičovský, Ph.D. 
Mgr. Tomáš Konečný 
 

  
PF 
JUDr. Ing. Josef Staša, CSc. 
Prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. 
JUDr. Michal Říha 
Mgr. Michael Glogr 
 

 

  
PedF 
doc. PaedDr. Vanda Hájková, Ph.D. 
PhDr. David Greger, Ph.D. 
 
 

  
FTVS 
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D. 
Mgr. Tomáš Gryc, Ph.D. 
Mgr. et Bc. Filip Hruša 
Ing. Milan Skrbek  
 
 

  
PřF 
Prof. RNDr. Jan Černý, Ph.D. 
Mgr. et Mgr. David Hurný 
Mgr. Jan Pačes 
 

  
MFF 
Doc. RNDr. Jiří Dolejší 
Doc. Mgr. Cyril Brom, Ph.D. 
Mgr. Andrej Farkaš 
 



 

  
FSV 
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D. 
PhDr. Petr Jüptner, Ph.D 
Mgr. Eliška Černovská 
Bc. Kristýna Švárová 
 

  
KTF 
Doc. PhDr. Marek Šmíd, Ph.D. 
JUDr. Jakub Kříž, Ph.D. 
 
 

  
HTF 
ThDr. Jaroslav Hrdlička 
ThDr. Pavel Helan, Th.D. 
Terezie Remencová 

  
 
 

ETF 
Ondřej Horký 
Lalia-Irena Diopová 
 
 
 

 

FHS 
Doc. Dr. Phil. Mgr. Pavel Himl 
Mgr. Josef Kružík, Ph.D. 
Mgr. Jan Potoček 
Mgr. Zuzana Terry 

 

Součásti 
Mgr. Barbora Štindlová, Ph.D. 

 
Omluveni 
 
Mgr. Kateřina Hlaváčová (HTF) 
Mgr. Karel Šima, Ph.D. (FF) 
Doc. Ing. Stanislav Smrček (PřF) 
Bc. Patrícia Schmidtová (MFF) 
Martin Mucha (LFHK) 
Bc. Martin Čihák (FF) 
Tomáš Stejskal (2.LF) 
Doc. Petr Sláma, Th.D. (ETF) 
PhDr. Dana Hůlková Nývltová, Ph.D. (Součásti) 
Mgr. Martin Boukal (KTF) 
Mgr. Karolína Štauberová (KTF) 
 
Dále nepřítomni 

Prof. MUDr. Jiří Raboch, DrSc. (1.LF) 
Doc. MUDr. Jiří Moláček, Ph.D. (LFP) 
Bc. Veronika Vohlídková (PedF) 
Bc. et Bc. Veronika Müllerová (PedF) 
Mgr. Jan Kranát, Ph.D. (ETF) 
 
Hosté 
  
Prof. MUDr. Tomáš Zima, MBA, rektor UK 
Prof. MUDr. Milena Králíčková, Ph.D., prorektorka pro studijní záležitosti 
Prof. RNDr. Jan Hála, DrSc., prorektor pro rozvoj 
Prof. PhDr. Ing. Jan Royt, Ph.D., prorektor pro tvůrčí a ediční činnost 
MUDr. Milan Prášil, MBA, kancléř UK 
JUDr. Tomáš Horáček, Ph.D., kvestor UK 
MUDr. Josef Fontana (KR) 
Mgr. Michal Zima (KR) 
PhDr. RNDr. Josef Stráský, Ph.D. (MFF) 
Mgr. Alena Vlasáková, DiS. (RUK) 
Ing. Marie Fiantová (RUK) 
Ing. Petra Wehrenberg (RUK) 
RNDr. Štěpán Bojar (ÚVT) 
JUDr. Jan Wagner (RUK) 
Mgr. Tereza Smužová (RUK) 
Michael Kučera 
Bronislav Poul (FF) 
Amáta Vohradská (PF), tajemnice AS UK 
Mgr. Anna Matoušková (PF), tajemnice Legislativní komise AS UK 
 
 

Zápis ze zasedání AS UK dne 1. října 2021 
 
1.  Zahájení a určení skrutátorů  
 
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, v 10:00 hod. přivítal přítomné členy AS UK i hosty v Malé aule 
Karolina. 
 



 

Prof. Zahálka vyzval členy AS UK, aby uctili minutou ticha památku zesnulého prof. MUDr. Pravoslava Stránského, CSc.  
 
Skrutátory byli určeni: Tomáš Jan (FaF), Mgr. Andrej Farkaš (MFF), Mgr. David Hurný (PřF). 
 
Volební komise pro tajné hlasování byla navržena ve složení: JUDr. Michal Říha (PF), Mgr. Filip Hruša (FTVS), 
PhDr. Zděnka Kudláčková, Ph.D. (FaF). 
Hlasování 
Pro 47, proti 0, zdržel se 3 
Schváleno 
 
Program zasedání AS UK 

Předsednictvo AS UK navrhlo program zasedání AS UK. Program byl rozeslán členům AS UK a zveřejněn na internetových 
stránkách senátu. 
 

1. Zahájení a určení skrutátorů 
2. Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS UK konaného dne 25. června 2021 
3. Vystoupení J. M. pana rektora 
4. Čerpání rozpočtu UK a rekapitulace hospodaření jejích součástí k 30. 6. 2021 
5. Vnitřní předpisy UK 
6. Vnitřní předpisy fakult 
7. Ustavení členů volební komise pro volbu kandidáta na funkci rektora 
8. Návrh na jmenování členů Vědecké rady Centra pro teoretická studia UK 
9. Návrh na řešení žádostí o podporu z fondu „Mikuláš“ 
10. Nabídka na odkoupení restaurace U Supa 
11. Právní jednání 
12. Informace o činnosti delegátů AS UK 
13. Informace z pracovních komisí 
14. Informace z Rady vysokých škol 
15. Různé 

 
Návrh usnesení: 
„AS UK schvaluje program zasedání.” 
Schváleno tichým souhlasem 
 
2. Kontrola a schválení zápis ze zasedání AS UK konaného dne 25. června 2021 
 
Amáta Vohradská, tajemnice AS UK, informovala o tom, že k předloženému návrhu zápisu ze zasedání AS UK konaného 
dne 25. června 2021 nedorazila žádná připomínka. 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK schvaluje zápis ze zasedání AS UK konaného dne 25. června 2021.” 
Hlasování 
Pro 53, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 
 
3. Vystoupení J. M. pana rektora 
 
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo J. M. panu rektorovi. 
 
J. M. pan rektor úvodem vyjádřil přání, aby letošní akademický rok probíhal standartním způsobem. Návrh rozpočtu pro 
vysoké školy bude navýšen o dalších 100 mil. Kč. Rozpočet na vědu zůstává stejný dle původního návrhu. S rozpočty 
souvisí také Národní plán obnovy, který byl schválen, přičemž v jednotlivých komisích byli i zástupci UK. V programu 

pro vědeckou část je 5 podkapitol, většinu sekcí koordinují zástupci z UK. Investiční část národního programu obnovy 
byla schválena Bruselem a proběhlo jednání s ministrem Plagou ohledně řešení problematiky DPH. UK navrhuje, aby 
vláda, i vzhledem k nárůstu cen stavebních materiálů, navýšila prostředky ve výši DPH. J. M. pan rektor dále informoval, 
že proběhl kulatý stůl k operačním programům, které se budou postupně vypisovat. Postupují také práce na programech 
Cooperatio, kde vedení UK projednalo dokument s připomínkami fakult v oblasti hodnocení vědy. Byly též vypořádány 
připomínky MŠMT. Dále informoval o probíhající přeměně CUIP s.r.o. na akciovou společnost. Zároveň uvedl, že CUIP 
vstoupil do Biotech Fund. J. M. pan rektor dále uvedl, že na jeho pozvání proběhla konference představitelů evropských 
univerzitních aliancí. Byla vydána Pražská deklarace vyzývající k podpoře svobodného akademického prostředí a 
autonomie. Bylo též předáno předsednictví univerzitní aliance 4EU+. Co se týče studijní oblasti, na všech fakultách 
proběhlo přijímací řízení bez zásadních problémů. Bylo přijato o 30 % více studentů než v loňském roce. J. M. pan rektor 
vyhověl jednomu odvolání. Imatrikulace se budou konat běžným způsobem. Fakulty byly informovány o metodických 
postupech při hybridní výuce. UK zdárně přešla na novou knihovní platformu Alma. Dále informoval, že proběhly letní 
kempy pro žáky základních a středních škol. Za jejich uspořádání J. M. pan rektor poděkoval zástupcům PedF, FTVS a 
rektorátu. Co se týče doktorských studií a jejich financování, MŠMT upozornilo, že do budoucna nechce navyšovat 
prostředky za prodloužené studium kvůli COVID-19. Vedení UK se dotázalo fakult, jak to u nich vypadá, přičemž většina 
z nich bude v letošním roce navýšení řešit z vlastních prostředků. J. M. pan rektor závěrem zmínil akce, které UK čekají, 
mezi nimi i představení nových varhan v Karolinu. Ples bude 14. ledna, Vánoční koncert 21. prosince.   



 

 
Rozprava 
 
Doc. Brom požádal o upřesnění informace o půlročním navýšení kvůli COVID-19 u některých fakult. J. M. pan rektor 
uvedl, že vedení UK provedlo analýzu doktorských studií a většina fakult řekla, že nemá problém navýšená stipendia 
uhradit ze svého. U několika fakult vedení UK sleduje, jestli je navýšení nemůže nějakým způsobem ohrozit. Doc. Brom 
se dotázal, z čeho se to případně těmto fakultám bude platit. J. M. pan rektor uvedl, že tuto otázku prozatím neřeší. 
 
Mgr. Farkaš uvedl, že od letošního roku UK spadá pod zákon o kybernetické bezpečnosti, z čehož pro ni vyplývá mnoho 
povinností. Dotázal se, jak UK tyto povinnosti plní. J. M. pan rektor uvedl, že povinnosti se plní postupně, záležitost řeší 
ÚVT. Kolegiu rektora je pravidelně předkládaná zpráva o činnosti ÚVT. MUDr. Prášil doplnil, že probíhá jednání 
s ministerstvem v otázce, zda je nezbytné, aby každá univerzita měla svého vlastního kybermanažera. 
 
Mgr. Farkaš doplnil, že ze zákona vyplývá povinnost vzniku rady kyberbezpečnosti a zda se řeší jejich vznik. J. M. pan 
rektor uvedl, že Mgr. Farkaše bude informovat později. 
 
Doc. Dolejší uvedl, že ho zarazila dvě čísla v dokumentu předloženém MŠMT s indikátory strategického postupu UK. 
Z prvního z nich vyplývá, že UK slibuje redukci studijních programů na 60. RVH o těchto záležitostech intenzivně jedná 
a z tohoto jednání nevyplývá, že UK bude schopna tomuto závazku dostát. Dalším číslem je slíbený počet publikací 
(50 %) v impaktovaných časopisech. Dotázal se, jaký je současný stav a zda je to reálné. J. M. pan rektor uvedl, že 
k číslům se vyjádřili kompetentní členové kolegia rektora, kteří je shledali jako vhodná. MUDr. Prášil doplnil, že není 
snadné dát tato čísla dohromady, ale MŠMT je vyžadovalo. Kolegium rektora tato čísla opakovaně projednávalo a vedení 
UK očekává, že je projedná i s AS UK. 

 
Prof. Černý se dotázal k čemu se vztahuje číslo definující úspěšnost doktorského studia, zda je to standartní doba studia 
+ 1 nebo 9 let. Poznamenal, že toto je významný strategický moment při vyjednávání s ministerstvem. Jako předseda 
oborové rady se přimlouvá za to, abychom brali v potaz, že můžeme snadno zvýšit úspěšnost tím, že snížíme nároky, 
nebo zlepšit finanční situaci doktorandů, aby se plně věnovali doktorskému studiu. J. M. pan rektor uvedl, že standartní 
doba studia je 4+1. Na zahraničních univerzitách studium trvá i 3 roky a úspěšnost je 80 %. Musíme směřovat k tomu, 
aby doktorské studium trvalo 4, maximálně 5 let a nesnižovat nároky. Prof. Zahálka uvedl, že si musíme položit otázku, 
jak připravení studenti do doktorského studia přicházejí. Na RVŠ přišel materiál, který hodnotí doktorská studia, ve 
kterém se deklaruje, že student na pracovištích nemá být zatěžován jinými činnostmi než svým studiem.  
 
Mgr. Pačes se dotázal, zda má UK zpracovaný časový horizont změn v oblasti kyberbezpečnosti. Upozornil, že čas nás 
tlačí. Zajímá ho, zda se UK připravuje s výhledem do příštího roku, nebo bude příprava trvat déle? J. M. pan rektor 
uvedl, že UK neztrácí náskok. Protivlivový manuál byl oceněn. Kolegové na ÚVT na tom pracují. Některé věci budou 
řešeny v horizontu týdnů či měsíců.  
 
Doc. Himl se dotázal, zda je v plánu uspořádat koordinační setkání koordinátorů a zástupců koordinátorů vědních oblastí 
v programech Cooperatio. Ocenili by, kdyby při koncipování záměru byli informováni o praktických řešeních. J. M. pan 
rektor uvedl, že určitě ano. Klíčovým bodem jsou lidé. Těm, co jsou zařazeni v programech Progres končí smlouva k 31. 
12. 2021. Vedení UK bude usilovat o kontinuitu v personální oblasti a předpokládá, že ke konci listopadu bude 
uspořádána koordinační schůzka. 
 
Mgr. Farkaš uvedl, že UK v oblasti kyberbezpečnosti nemá náskok. Z pozice předsedy IT komise uvedl, že je též 
informován o činnosti ÚVT a při aktuálním personálním obsazením ÚVT je časový rámec pro naplnění požadavků 5 let. 
Podle zákona nás čeká audit NÚKIB a pokud UK do roka nenapraví připomínky NÚKIB vycházející z tohoto auditu, 
dostane pokutu v řádech milionů. J. M. pan rektor uvedl, že ředitele NÚKIB zná několik let. Pokuta je vždy terminální 
řešení. 
 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK bere na vědomí informace od J. M. pana rektora.” 
Schváleno tichým souhlasem 
 
4. Čerpání rozpočtu UK a rekapitulace hospodaření jejích součástí k 30. 6. 2021 
 
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo J. M. panu rektorovi k představení 
navrženého materiálu. J. M. pan rektor uvedl, že čísla jsou podobná jako v loňském roce. Většina čerpání se odehrává 
ve 3. a 4. kvartálu. 
 

Vyjádření J. M. pana rektora doplnil JUDr. Horáček, kvestor UK. Uvedl, že čerpání rozpočtu v prvním pololetí nevykazuje 
žádné alarmující znaky. UK skončila s mírným ziskem, což je zcela přirozené. I všechny fakulty hospodařily v první 
polovině roku ziskově. Tři součásti (Centrum Krystal, KaM a SBZ), u kterých je to ale s ohledem na okolnosti 
očekávatelné, vykazují ztrátu. 
  
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické 
komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko.  
 
 
Návrh usnesení: 



 

„AS UK bere na vědomí informaci o čerpání rozpočtu Univerzity Karlovy a o rekapitulaci hospodaření jejích součástí k 30. 
6. 2021.” 
Hlasování 
Pro 53, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 
 
5. Vnitřní předpisy UK 
 
Tento bod uvedl JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda Legislativní komise AS UK, a představil došlé návrhy vnitřních 
předpisů UK a plánovaný průběh projednávání. 
 

I. Dílčí změna Přílohy č. 2 Statutu UK (č.j. 158/2021) 

 
JUDr. Staša, předseda Legislativní komise AS UK předal slovo předkladateli, J. M. panu rektorovi, který představil návrh 
dílčí změny. Uvedl, že Příloha č. 2 Statutu se aktualizuje každý rok. Byla předložena modifikace na základě připomínky 
jedné z fakult.  

Dne 14. září 2021 předložil předkladatel modifikaci tohoto návrhu, která byla řádně vyvěšena na internetových 
stránkách. Legislativní komise AS UK doporučila vzít modifikaci za základ dalšího projednávání. Nejprve tedy plénum 
hlasovalo o tom, zdali znění modifikace může být vzato za základ dalšího projednávání. 

Hlasování o modifikaci 
Pro 52, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

 

K návrhu nebyly předloženy žádné pozměňovací návrhy. 
 
JUDr. Staša uvedl, že Legislativní komise AS UK vyjádřila k předloženému návrhu souhlasné stanovisko. 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK schvaluje návrh dílčí změny Přílohy 2 Statutu UK (č.j. 158/2021) ve znění modifikace předkladatele.“ 
Hlasování 
Pro 50, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 

II. Vnitřní mzdový předpis (č.j. 163/2021) 

 
JUDr. Staša, předseda Legislativní komise AS UK, předal slovo předkladateli, J. M. panu rektorovi, který představil návrh 
Vnitřního mzdového předpisu. Uvedl, že návrh vnitřního předpisu reaguje na zákonné požadavky. Byly do něj promítnuty 
podněty z fakult. Byly projednány a vypořádány připomínky odborů. 

JUDr. Horáček doplnil vyjádření J. M. pana rektora. Uvedl, že první impuls k předložení tohoto návrhu vychází z potřeby 
reagovat na změnu právních předpisů o minimální a zaručené mzdě. Druhým impulsem byly impulzy z fakult, které 
volaly po tom, aby byla upravena spodní i horní hranice tarifů. Třetím důvodem byla otázka HR Award a s ní související 
otázky hodnocení zaměstnanců. 

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické 
komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. Upozornil na technickou změnu 
dle návrhu z MFF, která byla předkladatelem zapracována.  
 
K návrhu byl předložen jeden pozměňovací návrh, který byl konzumován následně předloženou modifikací předkladatele. 
 
Legislativní komise AS UK uplatnila k návrhu legislativně technické připomínky, které byly konzumovány modifikací 
předkladatele. 
 
JUDr. Staša uvedl, že Legislativní komise AS UK vyjádřila k předloženému návrhu souhlasné stanovisko. 
 
Dne 27. září 2021 předložil předkladatel modifikaci tohoto návrhu, která byla řádně vyvěšena na internetových 
stránkách. Nejprve tedy plénum hlasovalo o tom, zdali znění modifikace může být vzato za základ dalšího projednávání. 

Hlasování o modifikaci 
Pro 52, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 
 

Rozprava 
 
Doc. Dolejší poděkoval za předloženou modifikaci a požádal, aby k předpisu při zveřejnění na webových stránkách byl 
připojen odkaz na tabulky se zaručenou mzdou.  
 

Doc. Himl uvedl, že pro předložený návrh hlasovat nebude, protože nesouhlasí s rozpětím tarifů, které mu přijde 
nespravedlivé vůči jednotlivým fakultám. Návrh umožňuje to, aby někdo ohodnocoval jeho práci touto minimální 



 

částkou, zatímco na jiných fakultách, i když se odhlédne od externích zdrojů financování, je to v důsledku přerozdělování 
třeba až dvojnásobek. Vnímá to i jako ostudu UK. I při jeho rozhodování při volbě nového rektora či rektorky bude 
zohledňovat to, jak daný kandidát či kandidátka s tímto předpisem naloží. J. M. pan rektor uvedl, že tyto rozdíly mezi 
fakultami hluboce vnímá, ale z velké části jsou dány zákonem. Rektoři se snažili, aby měli personální pravomoci a mohli 
modifikovat mzdy v rámci univerzit. Politici rozhodli, že personální pravomoci jsou v rukou děkanů. 
 
Prof. Krejsek uvedl, že nesouhlasí s tím, že disparity vznikají v důsledku toho, o čem rozhoduje AS UK. 
 
Doc. Brom poznamenal, že existuje minimálně jedna společenskovědní fakulta, kde je v platových kategoriích plat 
srovnatelný či vyšší než plat na MFF. 
 
Dr. Kružík se dotázal, zda jestli existuje přehled o tom, jak se vyvíjí medián mezd na jednotlivých fakultách. Má pocit, 
že nůžky mezi fakultami se rozevírají, a pokud tomu tak je, považuje to za skandální. Ekonomická komise by si měla 
položit otázku, zda chceme touto cestou pokračovat. J. M. pan rektor uvedl, že se o takový přehled může vedení UK 
pokusit z výročních zpráv fakult. JUDr. Horáček uvedl, že s tím souhlasí a vedení UK se pokusí toto připravit. 
 
JUDr. Horáček upozornil, že předpis musí být uplatnitelný také pro další součásti, jako jsou Koleje a menzy či Správa 
budov a zařízení, kde je spoustu technického a hospodářského personálu.  
 
Doc. Dolejší poznamenal, že návrh Vnitřního mzdového předpisu obsahuje dobré sdělení směrem k veřejnosti, a to, že 
UK začíná s platy na prahu zaručené mzdy.  
 
Dr. Jüptner uvedl, že chápe, že určitá míra nerovnosti mezi přírodovědnými a lékařskými fakultami na straně jedné a 

společenskovědními fakultami na straně druhé je přirozená. Je to otázka hledání míry, do které je to ještě únosné. 
Nejprve by se platové otázky měly diskutovat uvnitř jednotlivých fakult. Doc. Himl poznamenal, že k takové diskusi je 
třeba mít podklady. 
 
Doc. Nigrin uvedl, že na jednu stranu si musíme nalít čistého vína, že na jiných univerzitách docent, který splní 
celouniverzitně daná kritéria, má zaručenou mzdu nezávisle na tom, ze které je fakulty. Na druhou stranu si musíme 
klást otázku, zda pracoviště nakládají s prostředky efektivně. 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK schvaluje návrh Vnitřního mzdového předpisu (č.j. 163/2021) ve znění modifikace předkladatele.“ 
Hlasování 
Pro 42, proti 4, zdržel se 10 
Schváleno 
 
 
6. Vnitřní předpisy fakult  
 
Tento bod uvedl JUDr. Ing. Josef Staša, CSc., předseda Legislativní komise AS UK, a představil došlé návrhy fakultních 
vnitřních předpisů. Materiály byly řádně zveřejněny ve veřejné části webu AS UK. J. M. pan rektor předložil kladné 
stanovisko ke všem návrhům změn fakultních vnitřních předpisů. 
 

a) Změna Jednacího řádu AS MFF UK (č.j. 155/2021) 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK schvaluje návrh změny Jednacího řádu AS MFF UK (č.j. 155/2021) s výhradou legislativně technických oprav.“ 
Hlasování 
Pro 46, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 

b) Změna Pravidel pro organizaci studia na LFP UK (č.j. 160/2021) 
 

Návrh usnesení: 
„AS UK schvaluje návrh změny Pravidel pro organizaci studia na LFP UK (č.j. 160/2021) s výhradou legislativně 
technických oprav.“ 
Hlasování 
Pro 46, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 

c) Změna Volebního řádu AS KTF UK (č.j. 189/a/2021) 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK schvaluje návrh změny Volebního řádu AS KTF UK (č.j. 189/a/2021).“ 
Hlasování 
Pro 45, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 

d) Změna Statutu KTF UK (č.j. 189/b/2021) 
 



 

Návrh usnesení: 
„AS UK schvaluje návrh změny Statutu KTF UK (č.j. 189/b/2021) s výhradou legislativně technických oprav.“ 
Hlasování 
Pro 47, proti 0, zdržel se 1 
Schváleno 
 
 
7. Ustavení členů volební komise pro volbu kandidáta na funkci rektora 
 
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, představil návrh na ustavení členů volební komise pro volbu 
kandidáta na funkci rektora: 
 

• prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. (PF) 

• Mgr. Jan Bičovský, Ph.D. (FF) 

• PhDr. Petr Jüptner, Ph.D. (FSV) 

• Mgr. David Hurný (PřF) 

• MUDr. Anna Malečková (LFP) 

 
Návrh usnesení: 
„AS UK schvaluje volební komise pro volbu kandidáta na funkci rektora UK ve složení prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. 
(PF), Mgr. Jan Bičovský, Ph.D. (FF), PhDr. Petr Jüptner, Ph.D. (FSV), Mgr. David Hurný (PřF), MUDr. Anna Malečková 
(LFP).“ 
Hlasování 
Pro 43, proti 0, zdržel se 6 
Schváleno 
 

Prof. Zahálka následně představil navržené náhradníky: 
 

• MUDr. Karel Ježek, Ph.D. (LFP) 

• Mgr. Tomáš Gryc, Ph.D. (FTVS) 

• prof. MUDr. Jiří Raboch, DrSc. (1.LF) 

• Mgr. Jan Pačes (PřF) 

• Mgr. Karel Šima, Ph.D. (FF) 

 

Návrh usnesení:  
„AS UK schvaluje jako náhradníky do volební komise pro volbu kandidáta na funkci rektora UK MUDr. Karla Ježka, Ph.D. 
(LFP), Mgr. Tomáše Gryce, Ph.D. (FTVS), prof. MUDr. Jiřího Rabocha, DrSc. (1.LF), Mgr. Jana Pačese (PřF) a Mgr. Karla 
Šimu, Ph.D. (FF). 
Hlasování 
Pro 46, proti 0, zdržel se 3 
Schváleno 
 
8. Návrh na jmenování členů Vědecké rady Centra pro teoretická studia UK 
 
JUDr. Michal Říha (PF), předseda komise pro tajné hlasování, zahájil volbu. 
 
Po volbě vyhlásil přestávku. 
 
Po přestávce JUDr. Michal Říha (PF), předseda komise pro tajné hlasování, seznámil plénum senátu s výsledky hlasování. 
 
Výsledky tajného hlasování: 
 
Vydáno bylo 54 hlasovacích lístků. 
 
Odevzdáno bylo 54 hlasovacích lístků, z toho 53 platných. 
 
Pro PhDr. Pavla Barana bylo odevzdáno 51 platných hlasů. 
Pro doc. Jakuba Čapka bylo odevzdáno 52 platných hlasů. 
Pro prof. Ivana Horáčka bylo odevzdáno 51 platných hlasů. 
Pro prof. Cyrila Höschla bylo odevzdáno 48 platných hlasů. 
Pro Ing. Ivana Chvatíka bylo odevzdáno 50 platných hlasů. 
Pro doc. Zdeňka Konopáska bylo odevzdáno 50 platných hlasů. 
Pro prof. Jana Konvalinku bylo odevzdáno 49 platných hlasů. 
Pro prof. Romana Koteckého bylo odevzdáno 52 platných hlasů. 
Pro prof. Pavla Koubu bylo odevzdáno 52 platných hlasů. 
Pro doc. Zdeňka Kratochvíla bylo odevzdáno 51 platných hlasů. 
Pro prof. Pavla Krtouše bylo odevzdáno 52 platných hlasů. 
Pro prof. Ladislava Kvasze bylo odevzdáno 49 platných hlasů. 

Pro doc. Antona Markoše bylo odevzdáno 49 platných hlasů. 



 

Pro Jana Maršálka, Ph.D. bylo odevzdáno 52 platných hlasů. 
Pro prof. Jana Palouše bylo odevzdáno 51 platných hlasů. 
Pro doc. Petra Pokorného bylo odevzdáno 52 platných hlasů. 
Pro doc. Jakuba Steinera bylo odevzdáno 52 platných hlasů. 
Pro prof. Davida Storche bylo odevzdáno 51 platných hlasů. 
Pro PhDr. Ondřeje Ševečka bylo odevzdáno 50 platných hlasů. 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK souhlasí se jmenováním PhDr. Pavla Barana, doc. Jakuba Čapka, prof. Ivana Horáčka, prof. Cyrila Höschla, Ing. 
Ivana Chvatíka, doc. Zdeňka Konopáska, prof. Jana Konvalinku, prof. Romana Koteckého, prof. Pavla Koubu, doc. 
Zdeňka Kratochvíla, prof. Pavla Krtouše, prof. Ladislava Kvasze, doc. Antona Markoše, Jana Maršálka, Ph.D., prof. Jana 
Palouše, doc. Petra Pokorného, doc. Jakuba Steinera, prof. Davida Storche a PhDr. Ondřeje Ševečka do Vědecké rady 
Centra pro teoretická studia UK.” 
 
 
9. Návrh na řešení žádostí o podporu z fondu „Mikuláš“ 
 
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo JUDr. Horáčkovi. 
 
JUDr. Horáček shrnul jednotlivé žádosti a základní ekonomické ukazatele. Sešly se celkem 3 žádosti o podporu – PedF 
(necelé 2 mil. Kč), FTVS (30 mil. Kč) a společná žádost z LF HK a FaF (40 mil. Kč). V žádosti PedF šlo o dočerpání částky, 
o které již bylo rozhodnuto, a jednalo se tak pouze o změnu určení, proto vedení UK doporučilo žádosti vyhovět. Žádost 
FTVS obsahuje vyrovnání za zrušení čl. 4 odst. 5 Principů pro rozdělování příspěvků a dotací. Vedení UK doporučilo 
nevyhovět v té části žádosti, která se týká kompenzace, protože zrušení čl. 4 odst. 5 dopadlo na všechny fakulty. Ve 
zbytku doporučilo žádosti vyhovět a podporu rozdělit na polovinu, kdy jedna bude tvořit zápůjčku a druhá nevratný 
příspěvek. Žádost z Hradce Králové měla dvě části. V první části šlo o žádost o prodloužení termínu splatnosti a ve druhé 
části šlo o nevratný příspěvek ve výši 40 mil. Kč. 
 
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické 
komise AS UK. Uvedl, že Mgr. Farkaš při projednávání žádosti z LF HK upozornil na dřívejší usnesení Ekonomické komise 
AS UK a pořádal Mgr. Farkaše o vysvětlení. 
 
Mgr. Farkaš uvedl, že problém je, že na loňském listopadovém zasedání Ekonomická komise AS UK a následně i plénum 
AS UK přijalo usnesení v tom smyslu, že AS UK preferuje, aby další čerpání LFHK a FaF bylo formou vratné zápůjčky. 
Považuje za vhodné, abychom byli konzistentní, proto předložil k předloženému návrhu protinávrh. 
 
J. M. pan rektor uvedl, že usnesení, kterým argumentuje Mgr. Farkaš, obsahuje slovo „preferuje“. Mgr. Farkaš uvedl, 
že usnesení se netýkalo obecně Mikuláše, ale pouze LFHK a FaF.  
 
Doc. Nigrin uvedl, že je důležité, aby hradecké fakulty po dnešním zasedání měly peníze, které potřebují. Zároveň 
Ekonomická komise AS UK znovu projedná otázku vratnosti této částky.  
 
Doc. Koblížek upozornil, že žádaná částka směřuje na kampus Univerzity Karlovy v Hradci Králové. Snaha, která na 
tomto projektu několik let pokračuje, vede k tomu, že už je projekt skoro u cíle, a peníze jsou nyní nutně potřeba. 
Zásadovost je důležitá, ale je potřeba k ní cílit v kontextu. 
 
Prof. Krejsek uvedl, že projekt je daleko a byl by velmi rád, kdyby se mohl vrátit na fakultní senát LFHK s tím, že je pro 
něj podpora. Argumentům Mgr. Farkaše rozumí a věří, že Ekonomická komise AS UK se k tomuto tématu brzy vrátí. 
 
Mgr. Pačes uvedl, že nikdo nerozporuje, že Mephared je projekt důležitý pro celou UK. Apeloval na to, aby plénum AS 
UK nesuplovalo Ekonomickou komisi AS UK. V některých ohledech již padl konsensus a nerad by, aby se tyto otázky 
znovu otevíraly. 
 
JUDr. Horáček uvedl, že navržené usnesení by mělo být vnímáno jako vyjádření velké podpory velkým investičním 
projektům. Nelze se divit tomu, že na straně děkanů a tajemníků vzbuzují projekty s počátečním vnitřním dluhem velkou 
nejistotu. 
 
Mgr. Farkaš uvedl, že to vnímá tak, že každá investiční akce v rámci UK náleží UK. První část navrženého usnesení 
posouvá splatnost. Fakulty si nepůjčují u banky, která by na ně poslala exekuci. Univerzitní fondy jsou o tom, že jsou 
všech a všem by mělo záležet na tom, aby nevyschly. Druhá část usnesení pak pamatuje na situaci, kdy by se fakulta 
dostala do finančních potíží.  

 
Prof. Škába upozornil na to, že zůstává kladné stanovisko Ekonomické komise k původnímu návrhu J. M. pana rektora.  
 
Návrh usnesení: 
„AS UK projednal návrh na řešení žádosti FaF a LF HK o podporu z fondu „Mikuláš“ a souhlasí s návrhem odkladu 
splatnosti původní půjčky z roku 2018 a to do 31.12.2023. Nové čerpání navrhuje formou další půjčky ve výši 40 mil. 
Kč složené z příspěvku A+K a DKR. V případě finančních potíží způsobených výstavbou kampusu Mephared II můžou 
fakulty žádat o změnu této půjčky, nebo její části, na nevratný příspěvek. AS UK projednal návrh na řešení žádosti PedF 
a FTVS o podporu z fondu „Mikuláš“ a souhlasí s návrhem na jeho čerpání.” 
Hlasování 



 

Pro 32, proti 2, zdržel se 18 
Schváleno 
 
 
10. Nabídka na odkoupení restaurace U Supa 

 
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl tento bod a předal slovo JUDr. Horáčkovi k představení 
navrženého materiálu. 
 
JUDr. Horáček uvedl, že nabídka na odkoupení celého provozu včetně licencí, know-how apod. v tuto chvíli činí 24 
milionů Kč. Byl připraven právní audit a znalecký posudek. Potenciál budoucího zisku je velký. 
  
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické 
komise AS UK. Ekonomická komise požaduje snížení nabídkové ceny a předložení kupní smlouvy a konceptu provozování 
včetně kalkulace finanční návratnosti. 
 

Prof. Krejsek se dotázal, zda jsou prostředky z doplňkové činnosti mobilní. JUDr. Horáček uvedl, že ano, ale zároveň se 
z těchto prostředků bude muset nakupovat. Prof. Krejsek uvedl, že návrh podporuje.  
 
Mgr. Farkaš se dotázal, o čem bude AS UK konkrétně hlasovat. V materiálu, který byl AS UK předložen, je stále nabídková 
cena ve výši 24 mil. Kč i přes stanovisko Ekonomické komise AS UK, které směřuje k tomu, aby se pokračovalo ve 
vyjednávání. Nápad je pěkný, pokud UK bude umět provoz kompetentně spravovat. J. M. pan rektor uvedl, že usnesení 
říká, že AS UK vyjadřuje souhlas se záměrem koupě. Ekonomická komise AS UK i plénum AS UK bude o dalším postupu 
znovu jednat, vedení UK bude dále jednat o ceně.  
 
Prof. Trejtnar se dotázal, co se stane, když bude provoz generovat ztrátu. J. M. pan rektor uvedl, že přijde na řadu 
hledání nějakého opravného prostředku, např. snížení stavu, uzavření provozu apod. JUDr. Horáček doplnil, že hodnota 
provozu nespočívá primárně v provozu restaurace, ale v provozu pivovaru.  
 
Doc. Dolejší uvedl, že je k návrhu skeptický. Přimluvil se, aby se již před dalším schvalováním diskutovalo o podobě 
provozu. Navrhl uvažovat o dalších mechanismech financování, např. skrze akcie univerzitního pivovaru. J. M. pan rektor 
uvedl, že toto by v konečném důsledku mohlo vyvést podnik z UK.  
 
 
Návrh usnesení: 
„AS UK souhlasí se záměrem koupě provozu restaurace a pivovaru U Supa.” 
Hlasování 
Pro 36, proti 2, zdržel se 10 
Schváleno 
 
 
11. Právní jednání 

a) Dodatek č. 1 ke SoD PTÚ Motol (2.LF) 

JUDr. Horáček, kvestor UK, představil předložený materiál.  
 
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické 
komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 
  
 
Návrh usnesení: 
„AS UK senát projednal záměr uzavřít dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo ze dne 30.12.2020 na zhotovení stavby s názvem 
„Dobudování výukových prostor areálu teoretických ústavů 2. LF UK“ mezi Univerzitou Karlovou jako objednatelem na 
straně jedné a PSG Construction a.s., Napajedelská 1552, 765 02 Otrokovice, IČO: 05042020, jako zhotovitelem na 
straně druhé, jehož předmětem jsou vícepráce spočívající v likvidaci kontaminovaných konstrukcí a navýšení ceny za 
provedení díla ve výši 1 042 662,12 Kč bez DPH. Akademický senát doporučuje dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo předložit 
Správní radě UK k vydání předchozího písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm. a) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých 
školách, ve znění pozdějších předpisů, k uzavření dodatku č. 1.“ 
Hlasování 
Pro 43, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 

b) Trafostanice Studničkova ul. (1.LF) 

JUDr. Horáček, kvestor UK, představil předložený materiál.  
 
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické 
komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 
 



 

 
Návrh usnesení: 
„AS UK projednal záměr zřídit věcné břemeno spočívající v umístění vstupního rozvaděče VN – trafostanice k tíži budovy 
bez č.p., která stojí na pozemku parc. č. 1560/2, k.ú. Nové město, obec Praha, a v právu přístupu a vjezdu do budovy 
za účelem zajištění provozu, údržby a oprav trafostanice ve prospěch PRE Distribuce, a.s., se sídlem Praha 5, Svornosti 
3199/19a, PSČ 150 00, IČO 27376516, a doporučuje návrh předložit Správní radě UK k vydání předchozího písemného 
souhlasu podle § 15 odst. 1 písm. c) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, ve znění pozdějších předpisů, k uzavření 
smlouvy.“ 
Hlasování 
Pro 40, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 

c) Centrum Krystal – Smlouva o budoucí služebnosti ve prospěch T-MOBILE 

JUDr. Horáček, kvestor UK, představil předložený materiál.  
 
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické 
komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 
  
 
Návrh usnesení: 
„AS UK projednal návrh smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení služebnosti s T-Mobile Czech Republic s kladným 
výsledkem a doporučuje jej předložit Správní radě UK k vydání předchozího písemného souhlasu podle ust. § 15 odst. 
1 písm. c) zákona o vysokých školách.” 
Hlasování 
Pro 40, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 

d) Dodatek č. 1 k Smlouvě o dílo (LFP) 

JUDr. Horáček, kvestor UK, představil předložený materiál.  

 
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické 
komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 
  
 
Návrh usnesení: 
„AS UK projednal návrh na uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na stavební práce s názvem „UK-LFPL-Výstavba 
menzy a děkanátu v kampusu UniMeC“ ze dne 08.12.2020 mezi Univerzitou Karlovou jako objednatelem na straně jedné 
a GEMO a.s., IČO: 13642464, jako zhotovitelem na straně druhé, jehož předmětem je navýšení ceny díla ve výši 1 268 
640,- Kč bez DPH, a doporučuje návrh předložit Správní radě UK k vydání předchozího písemného souhlasu podle § 15 
odst. 1 písm. a) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, ve znění pozdějších předpisů, k uzavření dodatku č. 1 ke 
smlouvě o dílo.“ 
Hlasování 
Pro 41, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 

e) Dodatek č. 2 k Smlouvě o dílo (LFP) 

JUDr. Horáček, kvestor UK, představil předložený materiál.  
 
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se stanoviskem Ekonomické 
komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné stanovisko. 
  
 
Návrh usnesení: 
„AS UK projednal návrh na uzavření dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo na stavební práce s názvem „UniMeC – II. etapa – 
zhotovitel stavby 2“ ze dne 27.08.2019 ve znění dodatku č. 1 ze dne 25.02.2020 mezi Univerzitou Karlovou jako 

objednatelem na straně jedné a GEMO a.s., IČO: 13642464, jako zhotovitelem na straně druhé, jehož předmětem je 
navýšení ceny za provedení díla ve výši 19 293 730,15 Kč bez DPH, a doporučuje návrh předložit Správní radě UK k 
vydání předchozího písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm. a) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, ve znění 
pozdějších předpisů, k uzavření dodatku č. 2 ke smlouvě o dílo.“ 
Hlasování 
Pro 41, proti 0, zdržel se 0 
Schváleno 
 
 
12. Informace o činnosti delegátů AS UK 
 



 

Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, uvedl tento bod a odkázal na písemné podklady. 
 
 
Návrh usnesení: 
„AS vzal na vědomí zprávy delegátů AS UK.“ 
Schváleno tichým souhlasem 
 
 
13. Informace z pracovních komisí 
 
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, vyzval předsedy pracovních komisí AS UK, aby plénum informovali 
o činnosti komisí. 
 
Prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. uvedl, že agenda Legislativní komise AS UK byla již částečně projednána v předchozích 
bodech. Dále se komise zabývala návrhem změny Jednacího řádu AS 2.LF, ke kterému uplatnila věcnou připomínku. Na 
listopadovém zasedání bude komise řešit možnost novelizace JŘ AS UK a námět z FF UK týkající se synchronizace 

funkčního období.  
  
Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, uvedl, že Ekonomická komise AS UK se kromě již 
zmíněných materiálů věnovala soupisu probíhajících a připravovaných investičních akcí, včetně zamýšlených spoluúčastí 
jednotlivých fakult a dalších součástí. Dále se komise věnovala otázce rozdělení vráceného přeplatku na dani z příjmů 
právnických osob. 
 
JUDr. Michal Říha, předseda Studijní komise AS UK, uvedl, že Studijní komise AS UK se tento měsíc nesešla. Členům 
komise byl zaslán materiál týkající se hybridního podzimu.  
 
Mgr. Michael Glogr, předseda Sociální komise AS UK, uvedl, že Sociální komise AS UK se tento měsíc nesešla. 
 
Bc. Andrej Farkaš, předseda Komise pro informační technologie AS UK, uvedl, že Komise pro IT AS UK se věnovala 
otázce vývoje SIS4 s tím, že spolupráce s Erudiem je velmi špatná. Dále se komise zabývala rezervačním systémem 
KaM. Komise má v plánu začátkem listopadu uspořádat Kulatý stůl k jednotným emailům na UK. 
 
Ondřej Horký, předseda Ediční komise AS UK, uvedl, že Ediční komise AS UK se tento měsíc nesešla. 
 
Tomáš Jan, předseda Petiční komise AS UK, uvedl, že Petiční komise AS UK se tento měsíc nesešla. 
 
 
Rozprava 
 
Mgr. Hurný apeloval na vedení univerzity, aby se intenzivně zabývalo rezervačním systémem KaM. JUDr. Horáček uvedl, 
že nesouhlasí s tím, že se tato záležitost neposouvá. Kroků, které byly dosud učiněny, byla celá řada. Jednání bohužel 
ukázala, že tato záležitost bude výrazněji finančně náročná, než se vedení UK domnívalo. Mgr. Farkaš doplnil, že Komise 
pro IT AS UK schválila zadávací dokumentaci v květnu minulého roku.  
 
Návrh usnesení: 
 „AS UK bere na vědomí informace z pracovních komisí.” 
Schváleno tichým souhlasem 
 
 
14. Informace z Rady vysokých škol 
 
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, předal slovo dr. Stráskému. Dr. Stráský uvedl, že v mezidobí 
zasedalo předsednictvo RVŠ. Rozpočet vysokých škol má vzrůst o 1 mld. Kč na 23 mld. Kč. Z Národního plánu obnovy 
by pro vysoké školy by měly jít prostředky na rozvoj infrastruktury, zejména velké digitální infrastruktury. Zároveň se 

probíralo téma doktorských studií a jejich financování. Minimální stipendium má být ve výši 0,7 minimální mzdy a studijní 
náplň 1200 hodin ročně. Výuková činnost není součástí doktorského studia a musí být zvlášť studentům zaplacena.   
 
JUDr. Říha doplnil, že SKRVŠ se zaměřila také na doktorské studium, proběhla konference Eurodoc. Proběhlo také 
výjezdní zasedání SKRVŠ, kde členové jednali o podnětech z Dnů vzdělávací činnosti MŠMT, např. o otázce ombudsmanů. 
 
Rozprava 
Prof. Zahálka uvedl, že ze strany RVŠ zazněla kritika nového Vnitřního mzdového předpisu.  
 
 
Návrh usnesení: 
 „AS UK bere na vědomí informace Rady vysokých škol.” 
Schváleno tichým souhlasem 
 
 
15. Různé 
 



 

V tomto bodě nikdo nevystoupil. 
 
 
Návrh usnesení: 
 „AS UK bere na vědomí informace z bodu Různé.” 
Schváleno tichým souhlasem 
 
 
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda AS UK, poděkoval senátorům za jejich účast na zasedání AS UK a oznámil 
termín příštího zasedání, které se bude konat 15. října 2021 v 10:00. Zasedání ukončil ve 13:50. 
 
Prof. Ing. František Zahálka, Ph.D. 
předseda AS UK  
 
Zapsala: Anna Matoušková, tajemnice Legislativní komise AS UK 


